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Tid: torsdagen den 30:e januari, 2020, klockan 17:30 – 19:30 

Plats:  Centrumleden 1, 746 36 Bålsta 

  

Ärendebeskrivning: Sammanträde för Ungdomsdemokratirådet. 

§ 1 Mötets öppnande 

Liselotte Grahn Elg förklarade mötet öppnat kl. 17:30. 

Liselotte Grahn Elg yrkade 

att1 att tidigarelägga §§ 5 och 6 att infalla före § 2. 

Mötet beslutade 

att1 att tidigarelägga §§ 5 och 6 att infalla före § 2. 

§ 2 Val av ordförande och sekreterare 

Liselotte Grahn Elg yrkade  

att1 välja Edward Wanning till mötesordförande. 

att2 välja Rasmus Kraftelid till mötessekreterare. 

Mötet beslutade 

att1 välja Edward Wanning till mötesordförande. 

att2 välja Rasmus Kraftelid till mötessekreterare. 

§ 3 Protokoll från föregående möte 

Liselotte Grahn Elg föredrar det föregående protokollet för mötet. 

Edward Wanning yrkade 

att1 lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna. 

Mötet beslutade 

att1 lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna. 

§ 4 Information om Nordiska film camp Danmark 

Lana Bolori redogör för tidigare års deltagande i film camp. De befann sig i 

Danmark. De förde sig med engelskt språk för enkelhetens skull. De sov gruppvis 

med respektive land. Det finns filmmaterial på Youtube för den intresserade. 
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Charlotta Bjälkebring Carlsson redogör för nästkommande film camp och att 

denna här gången står Håbo som värd. 

§ 5 Information från planavdelningen – etapp 1 Bålsta centrum  

Anton från planavdelningen redogjorde för tidsplanen och utformningen av etapp 

1 Bålsta centrum. För den intresserade finns alla Håbo kommuns detaljplaner och 

översiktsplanen på Håbokommuns hemsida. Om man vill lämna synpunkter gör 

man så skriftligt. Synpunkter för etapp 1 Bålsta centrum ska inkomma senast 10:e 

februari 2020. Synpunkter kan lämnas till Kontaktcenter kontaktcenter@habo.se 

§ 6 Information blanketter – lönekonton och intyg 

a. Lönekonton 

Charlotta Bjälkebring Carlsson fördelade blanketter som ska inlämnas för 

att rådsmedlemmarna ska vara berättigade för rådsarvode. 

b. Intyg för utbetalning av lön utan skatteavdrag 

Charlotta Bjälkebring Carlsson fördelade blanketter om intyg för att slippa 

betala skatt omedelbart, förutsatt att rådsmedlemmarna inte överskrider 

en årsinkomst av 20,008kr. 

§ 7 Vad innebär det att vara politiskt engagerad 

Liselotte Grahn Elg frågar mötet vad de tror att politisk aktivitet är. 

Mötet lyfter frågor om hur man är politiskt aktiv, om man måste rösta och om 

de är politiskt aktiva genom att deltaga på mötet. 

Mötet finner att det finns många sätt att vara politiskt delaktig, bland annat 

genom att vara med i ett rådsorgan som agerar remissinstans för politiska förslag. 

Ett annat sätt att delta politiskt för ungdomar är att ansluta sig till ett 

ungdomsförbund. Det enklaste sättet att deltaga politiskt är att rösta vid 

allmänna val, det är däremot alltid bra att sätta sig in i vad man röstar på. 

§ 8 Möten mellan råden 

Edward Wanning frågar mötet om det finns intresse av att träffas utanför 

ordinarie mötestid. 
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Mötet anser inte att det finns tillräcklig motivering till att avsätta fritid för möten 

utan fika. 

§ 9 Tema för kommande demokratidag  

Det föreslagna temat för nästkommande demokratidag är Agenda 2030. Mötet 

önskar veta mer vad det innebär innan de fäller beslut. 

Charlotta Bjälkebring Carlsson förordar att hon till nästkommande möte kan 

förse mötet med en talare att informera mötet angående Agenda 2030. 

Edward Wanning yrkade 

att1 förskjuta § 9 till nästkommande rådsmöte. 

Mötet beslutade 

att1 förskjuta § 9 till nästkommande rådsmöte. 

§ 10 Yttranden till eller information från politiken 

a. Remissyttrande 

Inga motioner har inkommit att lämna remissyttrande om. 

b. Information från/till politiken 

Yttranden från demokratidagen tisdagen den 22 november 2019 om hälsa 

och ohälsa kommer att bli vägledande för utformningen av 

verksamhetsplanen. Skolförvaltningen ser vikten i ungas deltagande i bättre 

läromiljöer. 

Mötet uttrycker stor oro om den senaste tidens oroligheter. Deltagare i 

mötet anser att 1. Polisen agerar som om vore gängens vänner. 2. Väktare i 

centrum tycks inte ha befogenheter att agera när något inträffar. 3. Socialen 

plockar inte upp ungdomarna i gängen, de är i skolan dagarna efter igen 

utan tillstymmelsen av ånger. 4. Oklart var Polarna är. 

Charlotta Bjälkebring Carlsson föreslår att till nästkommande möte bjuda 

in polistjänsteman att svara på ungdomarnas oro och frågor. 

Charlotta Bjälkebring Carlsson föreslår att kontakta trygghetsgruppen om 

trygghetsvandring för ungdomsrådet att delta i. 



 

Ungdomsrådet Sammanträdesprotokoll 

Centrumleden 1 30.01.2020 

 

   

 

 

 

 
Sida 4 av 4 

 

  

Edward Wanning yrkade 

att1 bjuda in polistjänsteman till nästkommande rådsmöte. 

Mötet beslutade 

att1 bjuda in polistjänsteman till nästkommande rådsmöte. 

§ 11 Nästa möte 

Mötet beslutar att fastslå tisdagen den 10:e mars, 2020 för nästa rådsmöte.

 

§ 12 Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

§ 13 Mötets avslutande 

Mötesordförande Edwin Wanning avslutade mötet kl. 19.20 

 

 

 


